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Interpelacja 

 

 

 Zwracam się w imieniu mieszkańców Ciechanowa zamieszkałych  

w budynkach wielorodzinnych o zwiększenie częstotliwości zbiórki odpadów 

wielkogabarytowych.  

Obecnie regulamin przewiduje taką zbiórkę tylko dwa razy w roku,  

co w przekonaniu mieszkańców jest to stanowczo za mało.  

Zwiększenie częstotliwości zbiórek do czterech razy w roku znacznie 

poprawiłoby sytuację. 

 W związku z powyższym zwracam się do Pana Prezydenta o podjęcie 

inicjatywy w celu dokonania stosownych zmian w „Regulaminie utrzymania 

czystości” aby wyjść naprzeciw postulatom mieszkańców. 

 

 

         /-/ Zdzisław Dąbrowski 


